



「以山為證，以海為盟」與360°萬里晴空結伴
THE GRAND BUFFET 自助山為您打造最圓滿的夢幻婚禮

新聞稿，二零一六年十月四日，【香港】- 自助山誠意為您打造最圓滿的夢幻婚禮，除了提供高質素的精緻餐點以及一系列獨身訂造的婚禮服務外，更可獨家優先預訂著名婚姻監禮人林志達律師及著名國際攝影師蔡敏亮先生的M Gallery服務，這喜出望外的安排可於二零一六年十月十日的「THE GRAND BUFFET自助山婚禮滙演2016」優先索取第一手資訊，與城中有名的婚禮合作夥伴會面，見證及啟發屬於您倆的大日子；是次婚禮滙演亦備雞尾酒、免費拍照、婚禮演示及新娘房展示，更設有幸運抽獎有機會獲得免費自助餐體驗等，每位出席的客人均可免費獲贈精美禮品乙份，讓您倆把「預演婚禮」的喜悅帶走，延續浪漫的祝福。

位於香港灣仔合和中心的THE GRAND BUFFET，設有240座位，是香港唯一的旋轉式自助餐廳，絕美的景緻最適合每對新人舉行一生中最難忘的婚禮，留下雋永的回憶。其360°旋轉餐廳的設計寓意一對新人締結圓滿的婚姻，依山環海的360°景色更意味著婚禮「以山為證，以海為盟」，為一對新人的承諾留下最完美的見證。

為打造最深刻難忘的婚禮，自助山更有幸邀請到城中著名的「星級婚姻監禮人」林志達律師 (Anthony Lam) 及著名國際攝影師蔡敏亮先生 (CM Leung) 的 M Gallery 為新人提供優先預訂服務，讓新人無顧之憂地籌辦一場盛大而圓滿的婚禮，留下值得珍藏的美好回憶。林志達先生是城中非常有名氣的監禮人，主持超過 8,000 場婚宴，見證過無數對幸福美滿的新人，經驗十足，除了敬業樂業的精神外，其風趣幽默的性格更是讓每場婚禮

都帶來意想不到的喜悅；蔡敏亮先生 CM Leung 曾勇奪 WPPI 婚禮 (Wedding and Portrait Photographers' international) 「婚禮攝影」及「紀實攝影」兩項大獎肯定，更被《人像攝影雜誌》選為「全國人像攝影十傑」之一，曾為多位明星及世界各地無數新人拍攝婚紗照，擅長利用自然光與整體環境對比，拍攝出既唯美又具張力的作品。

以一場完美難忘的婚禮開啟您人生的新一頁，您不能錯過於二零一六年十月十日自助山舉辦的「THE GRAND BUFFET自助山婚禮滙演2016」，屆時分別會有他關於婚禮供應商可與您策劃您人生中最重要時刻，專業團隊專為您打造個性化的婚宴，更可與著名的婚姻監禮人林志達律師及著名國際攝影師蔡敏亮先生CM Leung的團隊M Gallery會面，最後更設有幸運抽獎，雞尾酒，免費拍照，婚禮演示及新娘房展示，啟發您的夢想婚禮，請參閱以下詳細資料：

日期: 2016年10月10日 (星期一)

時間:下午3至5時

場地: The Grand Buffet 自助山

免費入場，座位有限，請致電(852) 2166 9037作座位預訂

每位入場客人均可獲贈精美禮品乙份並及參與大抽獎

獎項包括：

免費午市自助餐體驗兩人用(週一至五) 價值高達HK\$700

免費晚市自助餐體驗兩人用(週一至五) 價值高達HK\$1,600

免費The Grand Tea Time體驗兩人用 價值高達HK\$600

免費The Grand Brunch體驗兩人用 價值高達HK\$1,400

免費 Anthony Lam 婚禮註冊儀式服務 價值高達 HK\$5,500

關於自助山

「自助山」是香港唯一擁有醉人景色的 360 度旋轉餐廳。在「自助山」，顧客可以品嚐到包羅萬有的國際特色美食，從新鮮活蝦到各種時令冷盤海鮮、明火燒烤、天婦羅到鐵板燒和印度咖喱，應有盡有。餐廳著名的「即席烹調」概念，打破傳統自助餐模式，源源不絕地為顧客送上「即叫

即煮」，既新鮮又精美的國際特色美食，為顧客帶來全新自助餐文化。此外，餐廳擁有區內品種最齊全的美酒餐單，亦提供各種不同的烈酒、啤酒及無酒精飲料，以供選擇。

地址：灣仔皇后大道東 183 號合和中心 62 樓

電話：(852) 2506 0888 / 2506 0666

網址：www.thegrandbuffet.hk

關於葡京餐飲集團

葡京餐飲集團致力提供最頂級的餐飲服務，搜羅全球最優質的食材配合最精湛的烹調技術，務求滿足每一位顧客的餐飲體驗。

葡京餐飲集團於香港擁有五間最優質的食府，包括連續四年榮獲米芝蓮三星級的 L' Atelier de Joël Robuchon 餐廳，提供多種選擇的法國傳統菜式，以開放式廚房的設計享負盛名。另外位於國際金融中心、圓方購物商場、海港城的 Le Salon de The de Joël Robuchon 以及 Le Café de Joël Robuchon，皆是世紀名廚 Joël Robuchon 創辦的法式茶室及咖啡室。此外，葡京餐飲集團更於 2015 年在合和中心最高頂層 62 樓開設全港唯一旋轉式自助餐廳，以「即席烹調」的概念，供應多款特色環球美食。

葡京餐飲集團旗下酒窖收藏超過 16,700 多款來自世界各地的名酒佳釀，更榮獲著名葡萄酒雜誌《Wine Spectator》頒發 " Grand Award" 的榮譽。



關於 Anthony Lam 及 CM Leung

林志達律師 (Anthony Lam) 為林文傑律師事務所的合夥人，由林志達的爺爺林文傑於 1954 年創立。自 2006 年 4 月 21 日起於香港申請結婚的新人，可自由選擇聘請律師成為婚姻監禮人，林志達律師與同為律師的太太鄭瑞儀加入婚姻監禮人行列，見證超過八千多對新人的婚禮。

蔡敏亮先生 (CM Leung) 曾勇奪 WPPI 婚禮 (Wedding and Portrait Photographers' international) 「婚禮攝影」及「紀實攝影」兩項大獎肯定及以下獎項，更被《人像攝影雜誌》選為「全國人像攝影十傑」之一，曾為多位明星及世界各地無數新人拍攝婚紗照，擅長利用自然光與整體環境對比，拍攝出既唯美又具張力的作品。

如欲查閱更多有關 CM Leung 的資料，可瀏覽 <http://www.cmleung.com/newblog/>。

曾獲獎項：

Top 30 wedding photographers in the world

Top 50 Leaders wedding Busines in the world

Top 10 Photographers in China

特別鳴謝

贊助機構

場地佈置:

Masterpiece Event Decoration



婚紗贊助:

Moirae



(按機構名稱英文次序排列)

傳媒查詢：

陳凱慧

業務及市場推廣經理

葡京餐飲集團

電話：(853) 2166 9037

電郵：jobiechan@lfw.hk

高瀨言

資深市場推廣及公共關係部經理

葡京酒店集團

電話：(853) 6639 7406 /

(852) 5699 0570 / 9166 2709

電郵：nicoleko@hotelisboa.com

室內圖片：





To pledge forever love · Oath of eternal love

A Dream Ceremony with 360° Incredible Skyscape at The Grand Buffet

Press Release, 4 October, 2016, Hong Kong – The Grand Buffet is delighted to announce their customized wedding services are now all set to provide a dream wedding ceremony for guests whose dedicated to incredible skyscape, high quality of delicacies and a series of bespoke wedding services like no other. What can be more excited than a priority reservation of wedding registration ceremony by renowned Civil Celebrant of Marriages, Mr. Anthony Lam, and wedding photography by M Gallery founded by international photographer, CM Leung! All to be revealed at “THE GRAND BUFFET Wedding Showcase 2016” event on 10 October, 2016, take part and visualize your special day and get inspired. The Showcase featuring cocktail, wedding ceremony demonstration and bridal room to be exhibited as well, guests can also stand a chance to the lucky draw and able to receive the complimentary buffet vouchers.

Located at The Hopewell Centre in Wan Chai, The Grand Buffet features 240 seats and it is the only 360°revolving restaurant in town. The spectacular landscape is the best location for couples tying their knots and create everlasting memories. Its revolving restaurant design mimics and symbolized a perfect marriage of each couple to be ‘rounded’ as they found each other.

At the Showcase event, The Grand Buffet has invited the renowned Civil Celebrant of Marriages, **Mr. Anthony Lam** and M Gallery founded by international photographer, **CM Leung** jointly offer the exclusive expertise for guests who are planning their big day. Mr. Anthony Lam is the most acclaimed Civil Celebrant of Marriages and earned much respects within the industry. He and his team have hosted some 8,000 weddings witnessing the joyful couples entering into their next stages of life. Anthony not only respects and enjoys his jobs; his humorous charisma has always been the highlight of each ceremony. CM Leung has received the "Wedding Photography" and "Documentary Photography" awards by WPPI (Wedding and Portrait Photographers' international) for two times and granted as "10 Best Portrait Photographer" by "Portrait Photography" Magazine.

"THE GRAND BUFFET Wedding Showcase 2016" , a one stop shop to meet all the prestigious wedding vendors, renowned Civil Celebrant of Marriages, Mr. Anthony Lam and seek the first hand experts hints on wedding photography from M Gallery founded by international photographer, CM Leung. Guests can enjoy a cocktail, wedding ceremony demonstration and bridal room showcase, also stand a chance to win buffet vouchers at the lucky draw. Please refer the information below for details:

Date: 2016/10/10 (Monday)

Time: 3 - 5 pm

Venue: The Grand Buffet

Seats are limited, please call (852) 2166 9037 to reserve

Free entry with complimentary door gift and lucky draw

Lucky draw prizes includes:

Complimentary lunch buffet for 2 pax (Weekdays only) valued up to HK\$700

Complimentary dinner buffet for 2 pax (Weekdays only) valued up to HK\$1,600

Complimentary The Grand Tea Time for 2 pax (Weekdays only) valued up to HK\$600

Complimentary The Grand Brunch for 2 pax (Weekdays only) valued up to HK\$1,400

Complimentary marriage registry ceremony service valued at HK\$5,500

About The Grand Buffet

The Grand Buffet is located in the only 360° revolving restaurant in Hong Kong. It has one of the most magnificent views of the city. Offering an incredible variety of international delicacies, customers can choose their favorites ranging from live shrimp from the tank, fresh seasonal delights from the seafood counter and Cantonese barbecue to Tempura, Teppanyaki, and Indian curries. The Grand Buffet is famous and well-known for its “a-la-minute buffet” concept where the food is cooked right in front of guests in small portions so that the hot food experience is more like a restaurant than a buffet. For wine lovers, you will certainly be impressed by the comprehensive wine offerings at the restaurant, alongside with popular spirits and beer. It even offers a non-alcoholic sparkling cider. This is where you can enjoy a great meal with the beautiful skyline of Hong Kong and a sumptuous international buffet to match.

Address: 62/F Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

Tel : (852) 2506 0888 / 2506 0666

Website : www.thegrandbuffet.hk

About Lisboa Food & Wines Limited

The Lisboa Food and Wines Limited aims to deliver an upscale dining experience focusing on quality product, service and atmosphere.

It currently owns and oversees the operations of five renowned restaurants and cafes in Hong Kong, including the 3 Michelin starred restaurant L' Atelier de Joel Robuchon, the Le Salon de The de Joel Robuchon at Landmark, Ifc mall and Elements, as well as the Le Café de Joel Robuchon at Harbour City. In early 2015, the esteemed company has also established one of the best buffets in town – "The Grand Buffet" .

The Lisboa Food and Wines Limited shares the same phenomenal wine cellars with the Lisboa group in Macau which boasts one of the best lists in the world with a wine selection of over 16,200 wine labels. It has been honored with the Wine Spectator' s "Grand Award" .



About Anthony Lam & CM Leung

Mr. Anthony Lam is a Hong Kong practicing solicitor who is also the Partner of M.K. LAM & CO. which was established by his grandfather M.K. Lam since 1954. Anthony Lam and his wife Cana Cheng has commented to offer Civil Celebrant of Marriages service since 2006 after the launch of "Civil Celebrants of Marriages Scheme "and hosted over 8,000 weddings locally and aboard including celebrities and social elites.

CM Leung has received the "Wedding Photography" and "Documentary Photography" awards by WPPI (Wedding and Portrait Photographers ' international) for two times and granted as "10 Best Portrait Photographer" by "Portrait Photography" Magazine. He has handled wedding photography for celebrities and international social elites; he specialized in utilizing natural lights and overall environment when creating the fascinating portraits as art piece. For further information about CM Leung, please refer to <http://www.cmleung.com/newblog/>.

Awards:

Top 30 wedding photographers in the world

Top 50 Leaders wedding Business in the world

Top 10 Photographers in China

Special Thanks To

Sponsors

Venue decoration by

Masterpiece Event Decoration



Wedding dress by

Moirae



(Arranged in alphabetical order of the English names of organizations)

Press Enquiries:

Jobie Chan
Sales & Marketing Manager
Lisboa Food & Wines Limited
Tel: (852) 2166 9037
Email: jobiechan@lfw.hk

Nicole Ko
Senior Marketing and Public Relations
Manager
Lisboa Hotels Complex
Tel: (853) 6639 7406 /
(852) 5699 0570/ 9166 2709
Email: nicoleko@hotelisboa.com

Interior images :



- End -